
 
 

ŠIAULIŲ VALSTYBINĖS KOLEGIJOS 

DARBO TARYBA 

 

DARBO TARYBOS POSĖDŽIO PROTOKOLAS 

 

2024-11-07 Nr. DT-8 

Šiauliai 

 

Posėdis įvyko 2024-11-07, 13 val. (elektroninės konferencijos būdu). 

Posėdžio pirmininkas – Donatas Daugirdas, Informacinių technologijų centro vedėjas, 

Informatikos mokslų katedros lektorius. 

Posėdžio sekretorė – Erika Ferensienė, Sveikatos priežiūros fakulteto administratorė. 

         Dalyvavo: Deividas Nesovas, Inžinerijos mokslų katedros lektorius, kartu atliekantis 

administratoriaus-laboranto pareigines funkcijas, Vytautas Padgureckas, Reabilitacijos katedros 

lektorius, sporto veiklos organizatorius, Vincas Zdanys, Infrastruktūros skyriaus vedėjas. 

        DARBOTVARKĖ: 

1. Dėl probleminių klausimų, kurie  suformuluoti po  Svako darbuotojų anketinės apklausos, 

pateikimo vadovybei. 

2. Dėl darbo tarybos metinės ataskaitos pristatymo Kolegijos bendruomenei. 

 

1. SVARSTYTA. Probleminių klausimų, kurie  suformuluoti po  Svako darbuotojų  

anketinės apklausos, pateikimas vadovybei. 

Darbo tarybos pirmininkas Donatas Daugirdas, remiantis Svako darbuotojų  apklausos metu 

gautais anketiniais duomenimis suformulavo probleminius klausimus bei pristatė Darbo tarybos 

nariams: 

1. Kaip Kolegija planuoja sumažinti administracinių užduočių naštą dėstytojams ir užtikrinti, 

kad jie galėtų daugiau laiko skirti tiesioginiam darbui su studentais? Svako darbuotojų apklausos 

metu daugelis darbuotojų paminėjo, kad dėstytojams tenka atlikti nemažai administracinių ir 

rinkodaros užduočių, kurios trikdo jų pagrindinį darbą 

2. Kokie konkretūs žingsniai bus imtasi siekiant pagerinti komunikaciją tarp skirtingų skyrių, 

tarnybų ir administracijos, kad būtų išvengta informacijos nutekėjimo, nesusipratimų blogos 

informacijos? Komentaruose buvo akcentuota būtinybė stiprinti vidinę komunikaciją ir aiškiau 

iškomunikuoti tikslus bei prioritetus. 

3. Ar Kolegija ketina įdiegti lankstesnius darbo grafikus arba galimybę dirbti nuotoliniu būdu, 

kad būtų išvengta darbuotojų perdegimo ir padidėtų darbo efektyvumas? Daugelis atsakymų 

paminėjo darbo krūvio perteklių ir perdegimo problemą. 

4. Kokia yra vadovybės pozicija dėl atlyginimų didinimo ir priedų suteikimo darbuotojams, 
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siekiant gerinti jų motyvaciją ir pritraukti bei išlaikyti gerus specialistus? Kaip galima gauti didesnį 

atlygį? 

 

5. Kokios iniciatyvos bus imtasi siekiant mažinti biurokratiją ir formalizmą, kad būtų galima 

greičiau ir efektyviau priimti sprendimus ir įgyvendinti pokyčius? Nemažai darbuotojų paminėjo 

formalizmo ir biurokratijos problemas. 

6. Kaip Kolegija užtikrins, kad darbuotojai bus vertinami ne tik žodžiais, bet ir finansine 

išraiška už gerą darbą, pasiekimus ir iniciatyvas? Daugelis darbuotojų minėjo būtinybę geriau 

vertinti jų darbą tiek žodžiu, tiek materialiai. 

7. Ar Kolegija ketina imtis veiksmų, kad pagerintų darbo atmosferą, sumažintų intrigų ir 

apkalbų bei skatintų bendradarbiavimą ir komandinį darbą? Keletas darbuotojų paminėjo atmosferos 

problemas, įskaitant apkalbas ir intrigas. 

8. Ar Kolegija ketina skatinti daugiau neformalaus bendravimo ir bendrų veiklų, kurios 

padėtų stiprinti kolegialumą ir darbuotojų tarpusavio santykius? Daugelis atsakymų minėjo, kad 

neformalus bendravimas ir bendros veiklos galėtų pagerinti darbuotojų santykius ir komandinį darbą. 

9. Mirus darbuotojui didinama išmoka 3 mėn ar 6 mėn. 

NUTARTA: 

1. Pritarti visiems pateiktiems probleminiams klausimams. 

2.  Suformuluotus probleminius klausimus pristatyti artimiausiame direktorato pasitarime. 

 

2. SVARSTYTA. Darbo tarybos metinės ataskaitos pristatymas Kolegijos bendruomenei. 

NUTARTA. Darbo tarybos metinę ataskaitą Kolegijos bendruomenei pristatyti 2024-11-19 

15 val. Centrinių rūmų aktų salėje. 

 

Posėdžio pirmininkas         Donatas Daugirdas         

Posėdžio sekretorė        Erika Ferensienė 


